
   

Type vraag:  Schriftelijke vraag 

Van:  Gilles Verstraeten 

Datum van indiening:  17/10/2024 

___________________________________________________________________________ 

Aan:  Sven Gatz 

Bevoegdheden:  collegelid bevoegd voor Onderwijs en Scholenbouw 

___________________________________________________________________________ 

Onderwerp:  Drugpreventiebeleid op school 

De drugsproblematiek in Brussel is de laatste jaren enorm toegenomen. Drugs  gebruiken – ook 

alcohol reken ik daarbij – kan leiden tot verslavingen en bijgevolg tot verwoeste levens en 

ontwrichte gezinnen.  De drughandel en daarmee gepaard gaande schietpartijen hebben gezorgd 

voor een toenemend onveiligheidsgevoel in onze hoofdstad. Jongeren worden verleid door de 

lokroep snel geld te verdienen en komen daardoor in de greep van criminele bendes.  

 

De drugsproblematiek onder controle houden en oplossen vereist een totaalaanpak, met 

repressie, een toereikend zorgaanbod en preventie- en sensibiliseringscampagnes. Scholen 

kunnen een belangrijke rol spelen in de strijd tegen drugs. Bij het opmaken van het alcohol- en 

drugsbeleid kan een school rekenen op ondersteuning van het Vlaams Expertisecentrum voor 

Alcohol en Andere Drugsproblemen (VAD). Er zijn beleidsplannen met educatief materiaal 

voorhanden, gericht op scholen in het basis-, (deeltijds)secundair(beroeps)- en hoger onderwijs. 

 

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

 

1. Hoeveel Nederlandstalige scholen in respectievelijk het basis-, 

(deeltijds)secundair(beroeps)- en hoger onderwijs hebben een alcohol- en drugsbeleid?  

2. Hoeveel van die scholen werken samen met het Vlaams Expertisecentrum voor Alcohol 

en Andere Drugsproblemen (VAD)? 

3. Is er ook aandacht naar lachgas, dat enorm populair is onder de jongeren? Komen de 

gevaren van roken en in het bijzonder, de e-sigaret, aan bod? 

4. Zijn er samenwerkingen op touw gezet met vzw’s als Transit? 

5. Zijn er samenwerkingsverbanden met scholen uit het Franstalig onderwijs? 

6. In welke mate is er in Brussel sprake van een uniforme samenwerking over de netten, 

koepels en scholengroepen heen? 

7. Worden er naast acties om jongeren te informeren over de gevaren van drugs, ook acties 

op touw gezet om te voorkomen dat jongeren kiezen voor de drughandel en een leven 

in de criminaliteit met alle gevolgen voor henzelf en hun familie? 
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